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Vragen van de leden Jacobi en
Kuiken (beiden PvdA) aan de
staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat en de ministers van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de borging
van de veiligheid op het water rond
de Waddeneilanden. (Ingezonden
9 juni 2008)

1
Herinnert u zich uw antwoorden van
8 februari 2008 op vragen van de heer
Poppe over containervervoer op
schepen en die van 9 april 2008 op
vragen van de heer De Rouwe over
de vernieuwing van het
vuurtorentoezicht?1

2
Deelt u de mening dat het potentiële
gevaar dat van lading uitgaat in de
eerste plaats bepaald wordt door de
aard van de lading en in mindere
mate door de vorm van vervoer? Wilt
u in dat kader overwegen om voor
alle gevaarlijke stoffen de
noordelijker vaarroute verplicht te
stellen? Zo neen, waarom niet?

3
Wat ziet u als de voor- en nadelen van
een, door betrokkenen voorgesteld,
systeem van chipidentificatie voor
containers waarmee verloren
containers snel kunnen worden
opgespoord? Wilt u invoering van

een dergelijk systeem bevorderen?
Zo neen, waarom niet?

4
Wat is de procedure die gevolgd
wordt als er in het kader van
(milieu)veiligheid snel containers
geborgen moeten worden? Is er in
het hele Waddengebied voldoende
capaciteit beschikbaar om een
dergelijke operatie snel en adequaat
uit te voeren?

5
Kunt u uiteenzetten hoe in het
vernieuwde toezichtsysteem op de
Wadden belangrijke visuele signalen
als vuur, rook en lichtkogels ontdekt
en gevolgd kunnen worden? Kunt u
garanderen dat de kwaliteit hiervan
gelijk zal zijn aan de visuele
waarneming die nu op de vuurtorens
van Terschelling en Schiermonnikoog
wordt gedaan?

6
Zal het nieuwe radarsysteem in staat
zijn om ook kleine vaartuigen waar te
nemen tijdens stevige zeegang?
Welke technische voorzieningen zijn
hiervoor getroffen en welke garanties
kunt u op basis daarvan geven?

7
Kunt u aangeven welke procedure
gevolgd zal worden om te beoordelen
of de nieuwe zeeverkeerscentrale de
taken van de vuurtorens op
Terschelling en Schiermonnikoog kan

overnemen? Bent u bereid de Kamer
bij die procedure te betrekken?

1 Aanhangsel Handelingen nrs. 1263 en 1990,
vergaderjaar 2007–2008.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Huizinga-Heringa (Verkeer en
Waterstaat). (Ontvangen 2 juli 2008)

Op 9 juni 2008 ontving ik
kamervragen van de leden Jacobi en
Kuiken over de borging van de
veiligheid op het water rond de
Waddeneilanden.
Omdat de beantwoording van deze
vragen meer tijd kost dan verwacht,
is het niet mogelijk de vragen binnen
de gestelde termijn van drie weken te
beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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